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Interpelacja 
 
 

 
Szanowny Panie Prezydencie, 

 

mając na względzie poprawę jakości oraz zachowanie charakteru placu targowego Plac 
Nowy bardzo proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania związane 
z prowadzeniem targowiska Plac Nowy na Kazimierzu oraz umowy na dzierżawę w/w placu: 

 
1. Jaka jest wartość rynkowa dzierżawionego terenu oraz rynkowy czynsz dzierżawny? 
2. Czy różnica pomiędzy rynkowym czynszem dzierżawnym, a rzeczywiście pobieranym 

stanowi pomoc publiczną? 
3. Jaki jest limit pomocy publicznej dla przedsiębiorcy w w/w przypadku? 
4. Jakie argumenty przemawiały za przedłużeniem okresu dzierżawy terenu Placu 

Nowego zgodnie z aneksem z dnia 13 marca 2003 roku na 30 lat do 15 stycznia 2023 
roku? 

5. Czy dzierżawca poddzierżawia część Placu Nowego? 
 
W §5 ust 2 umowy pomiędzy Gminą Miejską Kraków, a Przedsiębiorstwem Handlowo- 

Usługowym „KAZIMIERZ” Sp, z o.o. dzierżawca zobowiązuje się do utrzymania targowiska jak 
również terenu wokół placu do połowy jezdni, m.in. poprzez prowadzenie gospodarki 
przestrzennej, prac adaptacyjnych, modernizacyjnych oraz kapitalnych remontów na placu 
targowym i w budynku w oparciu o decyzję wydziału Architektury – w uzgodnieniu z Wydziałem 
Gospodarki i Turystyki UMK i za zgodą Wydzierżawiającego. Dlatego proszę o informację: 

• Jakie remonty generalne zostały przeprowadzone przez dzierżawcę? 
• W jakim okresie zostały przeprowadzone w/w remonty generalne? 
• Na jaką kwotę zostały wycenione w/w remonty generalne? 
• Czy UMK posiada informacje dotyczące innych przeprowadzanych remontów, terminu 

ich realizacji oraz ich kosztu? 
• Czy Gmina Miejska Kraków przeprowadzała lub finansowała remonty lub inwestycje 

na terenie Placu Nowego? Jeżeli tak, to proszę o podanie ich terminu, zakresu oraz 
kosztów. 

• Proszę o informacje na temat innych, niż wymienione wyżej, remontów lub inwestycji 
dokonywanych ze środków publicznych wraz z podaniem ich terminu, zakresu oraz 
kosztów przeprowadzonych prac. 

 
Z góry dziękuję za pozytywne rozpatrzenie mojej prośby. 

Z poważaniem, 

Tomasz Daros 


